
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

UR.BROJ: 2167-18-113/ 02-2020. 

Poreč, 01.10.2020. godine 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

Sa prve redovne godišnje sjednice Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča  

održane dana 11 lipnja 2019. godine, u kongresnoj Doma obrtnika - Poreč, s početkom u 

19:00 sati. 

 

Prisutni :  

- od 35 članova Skupštine prisutno 28 članova. 

                 

Ostali prisutni: 

- Loris Peršurić, gradonačelnik Grada Poreča, 

- Silvija Deković Starčić, tajnica SZGP, 

- Kristijan Klarić, predsjednik Nadzornog odbora SZGP, „Sportske novosti“ – novinar, 

- Nataša Fabac Berljafa, voditeljica službe računovodstva SZGP, 

- Davor Rupenović, predsjednik Karate klub Kobudo, 

- Nataša Cvijanović, predsjednica Sportsko rekreativnog kluba Running fox. 

 

 

 

Predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, ujedno i predsjednik Skupštine, Alfredo 

Mendiković otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne, te predlaže slijedeći 

 

D N E V N I    R E D : 

1. Otvaranje sjednice, izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika. 

2. Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje 01.01.-31.12.2019. 

godine. 

3. Izvršenje Financijskog plana SZGP za razdoblje 01.01.-31.12.2019. godine. 

4. Izvješće Nadzornog odbora SZGP za razdoblje 01.01.-31.12.2019. godine. 

 

5. Donošenje izmjena i dopuna Financijskog plana SZGP za 2020. godinu. 

 



6. Razmatranje mogućnosti i donošenje odluke o primanju novih članica u 

Sportsku zajednicu Grada Poreča. 

 

7. Razmatranje mogućnosti o brisanju iz članstva zajednice Moto klub Istra Poreč. 

 

 

 

Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno, pa se prešlo na raspravu po točkama usvojenog 

dnevnog reda. 

 

AD.1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata 

 

Predsjednik SZGP Alfredo Mendiković, je i formalno otvorio sjednicu redovne Skupštine 

Sportske zajednice Grada Poreča  i pozdravio sve prisutne članove, kao i druge osobe koje 

prisustvuju sjednici. 

Tajnica SZGP je pregledom evidencijskih listića utvrdila da sjednici Skupštine od ukupno 36 

delegata prisutno je 24 predstavnika, čime je ispunjen kvorum, te Skupština može donositi 

pravovaljane odluke. 

 

 Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

 

Predsjednik SZGP je predložio  za zapisničara Silviju Deković Starčić, a za ovjerovitelje 

zapisnika Dalibor Jakovčić (Body building klub Veli Jože) i Mirko Banović ( Karate klub 

Finida). 

Skupština jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

 

Za zapisničara izabire se Deković Starčić Silvija, tajnica SZGP, a za ovjerovitelje zapisnika 

članovi Skupštine Dalibor Jakovčić i Mirko Banović. 

 

AD.2. Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje 01.01.-31.12.2019. 

godine. 

Tajnica SZGP, Silvija Deković Starčić, u izvješću koje je pripremila za razdoblje od 01.01.-

31.12.2019. godine, sažela je i opisala sve aktivnosti SZGP, te razvrstala i raspodijelila sve 

prikupljene podatke dobivene od klubova članova SZGP tokom prošle godine. 

Nakon razmatranja Izvješća Skupština je sa 27 glasova za i jednim protiv donijela 

 

ODLUKU 

 

Kojom se prihvaća i usvaja  Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje od 

01. siječnja do 31. prosinca 2019. godine. 

 

AD.3. Izvršenje Financijskog plana SZGP za razdoblje 01.01.-31.12.2019. godine. 

 

Voditeljica službe računovodstva ukratko je obrazložila izvršenje financijskog plana za 2019. 

godinu. 



Ukupni prihodi Sportske zajednice u 2019. godini iznosili su 9.406.455,70 kuna što 

predstavlja 97,83% od planiranih prihoda. 

Sastoje se od prihoda Grada Poreča, vlastitih prihoda od iznajmljivanja, ostalih prihoda i od 

viška prihoda. 

Ukupni rashodi iznose 9.566.660,74 kune što predstavlja 99,50% od planiranih rashoda za 

2019. godinu. 

Raspoređeni su prema pozicijama koje određuje Grad Poreč a to su: redovna dotacija 

klubovima, zajedničke potrebe sportskih klubova, održavanje sportskih objekata, pozicija 

stručnih službi, održavanje SD Žatika, troškovi EU natjecanja, fond izvrsnosti, popravak 

krovišta SRC Veli Jože i ostalih troškova. 

Sve pozicije realizirane su sukladno planu za 2019. godinu.  

 

Nakon saslušanja obrazloženja Izvješća, Skupština je donijela jednoglasno  

 
 

 

ODLUKU 

 

Kojom se prihvaća i usvaja  Izvršenje financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 

razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2019. godine. 

 

 

AD.4. Izvješće Nadzornog odbora SZGP. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora SZGP, Kristijan Klarić, koji je bio prisutan gotovo na svim 

sjednicama Izvršnog odbora SZGP i pomno pratio rad zajednice pohvalio je rad, aktivnost i 

angažman svih članova. Izvješćem se osvrnuo na tri elementa, odnosno financije, status 

članica SZGP i korištenje sportske infrastrukture. 

U zaključcima Izvješća NO SZGP sugerira Skupštini i IO da aktivnost usmjeri ka 

financijskom konsolidiranju SZGP na način da se maksimalno realiziraju nenaplaćena 

potraživanja, te da pokuša FP realizirati unutar godine. NO pohvalio je realizirani iznos 

vlastitih sredstava, te sugerira da se nastavi ovim trendom. NO predlaže SZGP da pojača 

kontrolu nad trošenjem namjenskih sredstava koja SZGP dodjeljuje klubovima. 

NO sugerira SZGP da nastavi sa aktivnostima na reguliranju pravnog statusa klubova. 

NO smatra da bi trebalo u narednom razdoblju usmjeriti aktivnosti za što kvalitetnije 

korištenje infrastrukture u cilju zadovoljenja javnih potreba u sportu. 

 

Nakon saslušanja obrazloženja Izvješća NO SZGP, Skupština jednoglasno je donijela 

 

ODLUKU 

Kojom se prihvaća i usvaja  Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča za  

2019. godinu. 

 

 

 

AD.5.Donošenje izmjena i dopuna Financijskog plana SZGP za 2020. godinu. 

 

Predsjednik SZGP, Alfredo Mendiković, iznio je prijedlog Skupštini I. izmjene i dopune 

financijskog plana SZGP za 2020. godinu, sa izmjenama kako slijedi: 

 



1. Stručne službe za organizaciju rekreacije Za navedenu poziciju planirano je 

2.003.000,00 kuna za plaće zaposlenika, te je ista umanjena na 1.874.500,00 kuna 

sukladno odluci Vijeća Grada Poreča - Parenzo time što smo umanjili masu plaća za 

11%  u razdoblju od 01.07.do 31.12.2020. godine. Preostale stavke pozicije ostale su 

neizmijenjene, odnosno planirano je dodatnih 180.000,00 kuna vlastitih prihoda za 

tekuće troškove stručnih službi. 

Pozicija Stručne službe za organizaciju rekreacije ukupno je umanjena  sa 2.183.000,00 kuna 

na 2.054.000,00 kuna. 

 

2. Redovna djelatnost sportskih klubova Slijedom pandemije COVID-19, Sportska 

zajednica Grada Poreča nije isplatila sredstva redovne dotacije klubovima za tri 

mjeseca, te je navedena pozicija umanjena sa planiranih 2.545.000,00 kuna na  

1.909.000,00 kuna. 

Popuštanjem mjera i slijedom preporuka HZJZ sredinom svibnja otvorili smo najprije 

sportske objekte na otvorenom, a zatim dvorane i kuglanu. Većina klubova pokazalo je interes 

da se vrati na igrališta i započinje s radom. Određeni klubovi će tokom srpnja i kolovoza 

organizirati ljetne kampove za djecu, te  se sredinom kolovoza planira povratak svih 

aktivnosti, početka treninga i natjecanja koji traju do kraja prosinca, s toga je potrebno 

osigurati sredstva za njihovo funkcioniranje.  

3. Zajedničke potrebe sportskih klubova Za potrebe sportskih klubova planirano je 

1.397.000,00 kuna. Izvršeno je umanjenje od 302.000,00 kuna na 1.095.000,00 kuna. 

U prethodnoj godini klubovi su za prijevoz sportaša autobusom od ožujka do srpnja 

utrošili 250.000,00 kuna, te smo od planiranih 950.000,00 kuna za prijevoz oduzeli 

navedeni iznos, čime je stavka pozicije umanjena na 700.000,00 kuna. Umanjena je 

stavka najma sportskih objekata za 12.000,00 kuna koliko je u ožujku i travnju 2019. 

godine utrošeno za podmirenje troška nogometnih igrališta u Zelenoj laguni koje 

koristi NK Jadran Poreč, odnosno sa 122.000,00 kuna na 110.000,00 kuna. Prema 

zahtjevima klubova u 2020. godini dodijeljeno je 40.000,00 kuna za školovanje 

stručnog kadra u sportu od planiranih 50.000,00 kuna, te se je stavka umanjena za 

10.000,00 kuna na 40.000,00 kuna. Stavkom Ostali troškovi sufinanciramo 

organizaciju sportskih manifestacija čiji su organizatori naši klubovi za kupnju pehara, 

diploma, majica i slično, te je u 2020. godini utrošeno je 30.000,00 kuna, čime je 

umanjena sa planiranih 50.000,00 kuna na 20.000,00 kuna. 

Stavke liječnički pregledi i redarske usluge ostale su neizmijenjene. 

4. Održavanje sportskih objekata Sportski objekti kojima upravlja zajednica zatvorili 

su svoja vrata za korisnike zbog pandemije COVID-19 početkom ožujka, te su objekti 

otvoreni nakon skoro 3 mjeseca. U navedenom razdoblju nije bilo znatnog troška što 

se zaključuje na temelju realizacije do 31. svibnja 2020.godine. 



Sukladno Odluci vijećnika izvršilo se umanjenje sa 799.000,00 kuna na 600.000,00 kuna, te 

se  također umanjilo planiranih 50.000,00 kuna vlastitih prihoda za 30.000,00 kuna. 

Pozicija Održavanje sportskih objekata ukupno je umanjena sa 849.000,00 kuna na 

620.000,00 kuna. 

5. Redovno održavanje sportske dvorane Žatika S obzirom da smo sportski objekt SD 

Žatika zatvorili u ožujku zbog početka pandemije prema preporukama HZJZ i Stožera 

civilne zaštite nije bilo troškova u tom razdoblju na temelju realizacije od 31.05.2020. 

godine. Predloženo umanjenje od strane Sportske zajednice Grada Poreča iznosilo je 

557.000,00 kuna proračunskih sredstava, no Odlukom Vijeća pozicija je umanjena sa 

707.500,00kuna na 530.500,00 kuna, , te se također umanjilo  planiranih 150.000,00 

kuna za 100.000,00 kuna vlastitih prihoda. 

Pozicija Redovno održavanje sportske dvorane Žatika ukupno je umanjena sa  857.500,00 na 

580.500,00 kuna. 

6. Korištenje sportske dvorane Žatika za gradske manifestacije Za navedenu poziciju 

planirano je 250.000,00 kuna. U prvoj polovici tekuće godine  u SD Žatika održale su 

se 4 manifestacije te je utrošeno 236.216,31 kuna (HEP CRO CUP – HRS 46.178,09 

kn, Sajam Promohotel 82.577,32 kn, Europsko prvenstvo u mačevanju 88.050,15 kn i 

1. HKRL završnica za djevojke U 2002/2003g 19.410,75 kuna). 

U drugoj polovici 2020. godine planiraju se dodatno 3 veće manifestacije (Sport fest, EP u 

judu i sajam Crofish)  za koje je sukladno Odluci procijenjen trošak od dodatnih 200.000,00 

kuna, te se pozicija uvećala na 450.000,00 kuna, odnosno 80%. 

7. Troškovi EU natjecanja sportskih klubova S obzirom da je zbog korona virusa 

većina europskih i svjetskih natjecanja diljem svijeta odgođeno za 2020. godinu, 

poziciju čijim sredstvima podmirujemo trošak smještaja i prijevoza za sportaše na 

međunarodnim natjecanjima umanjili smo za 100%, odnosno na nulu. 

8. Izvrsnost u sportu Ugovorom koji je Sportska zajednica Grada Poreča potpisala sa 

PBZ bankom zaprimljena je donacija u iznosu od 35.000,00 kuna koja je dodijeljena 

određenim klubovima (RK Poreč, BK Istra Poreč, ŽKK Istra Poreč, OK Poreč, NK 

Jadran Poreč, MK Špada, KBK King, JK Horizont i Tenis klub PRO 2000) sukladno 

odluci Izvršnog odbora. Vjerujemo da će u novo nastaloj situaciji sa korona virusom 

biti zahtjevno „puniti“ fond izvrsnosti u sportu s toga je pozicija umanjena sa 

planiranih 300.000,00 na 35.000,00 kuna. 

Ukupno umanjenje Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2020. godinu 

iznosi 1.858.000,00 kuna ( 1.708.000,00 kuna proračunskih sredstva Grada Poreča – Parenzo i 

150.000,00 kuna vlastitih prihoda Sportske zajednice Grada Poreča), odnosno sa 8.771.500,00 

kuna na 6.913.500,00 kuna. 

Skupština je jednoglasno donijela 



 

ODLUKU 

Kojom  prihvaća i usvaja I. izmjene i dopune financijskog plana SZGP za 2020. godinu. 

 

AD .6. Razmatranje mogućnosti i donošenje odluke o primanju novih članica u Sportsku 

zajednicu Grada Poreča. 

Sportska zajednica Grada Poreča zaprimila je četiri zahtjeva za članstvo uz svu popratnu 

dokumentaciju propisanu Statutom zajednice, čiji su predstavnici pozvani da prisustvuju 

sjednici. Od pozvanih predstavnika bili su nazočni Davor Rupenović, predsjednik Karate 

klub Kobudo i Nataša Cvijanović, predsjednica Sportsko rekreacijskog kluba Running fox 

Klubovi koji su dostavili zahtjev su sljedeći: 

- Penjački klub Picugi, 

- Stolnoteniski klub „Parenzo“ Poreč, 

- Sportsko rekreacijski klub Running fox, 

- Karate klub Kobudo. 

Nakon što su predstavnici imali priliku upoznati skupštinare o svojoj aktivnosti i radu, 

prešlo se na glasanje o primanju u članstvo. Skupština je odbila prijem u članstvo 

zajednice Sportsko rekreacijski klub Running fox ( 3 glasa za, 5 suzdržanih i 16 protiv) i 

Karate klub Kobudo ( 2 glasa za, 1 suzdržan, 21 protiv). 

 

Prema raspravi skupštinara, Predsjednik SZGP predložio je da se do daljnjega ne prima ni 

jedna udruga u članstvo zajednice do izmjene i dopune pravilnika, odnosno da se odgodi 

primanje u članstvo zajednice ostalih udruga koje su predale zahtjev za učlanjenje. 

 

Sa 2 glasa protiv, 3 suzdržana i 19 za, Skupština donosi Odluku za odgodu primanja u 

članstvo Stolnoteniski klub „Parenzo“ Poreč i Penjački klub Picugi.  

Izvršni odbor Sportske zajednice Grada Poreča sastaviti će prijedlog izmjene i dopune 

Pravilnika o sufinanciranju klubova na području Grada Poreča i Pravilnika o korištenju 

sportskih objekata. 

 

AD.7. Razmatranje mogućnosti o brisanju iz članstva zajednice Moto klub Istra Poreč. 

 

Skupština Sportske zajednice Grada Poreča jednoglasno je donijela Odluku o brisanju iz 

članstva zajednice Moto kluba Istra Poreč jer isti nije postupao sukladno članku 18. Statuta 

SZGP. 

 

 

Predsjedavajući Alfredo Mendiković konstatira da su sve točke dnevnog reda raspravljene, 

zahvaljuje se svim članovima Skupštine na doprinosu u raspravi i zaključio sjednicu. 

 

Dovršeno u 21:00 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

       Zapisničar :                                                                                                   Predsjednik : 

 



     Silvija  Deković  Starčić                                                                   Alfredo Mendiković 

 

 

 

 

 

 

Ovjerovitelji :  Dalibor Jakovčić            ________________________ 

                        

 

                          Mirko Banović                         _________________________                                                          

   

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


